

C.I.J.

ARCHIVES

Communiqué n° 63/8
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours des quatre audiences tenues du jeudi 19 septembre au lundi 23 septembre 1963, la Cour a entendu sir John Hobson, Attorney-General du Royaume-Uni plaider les exceptions préliminaires de son gouvernement dans l'affaire du Cameroun septentrional (Cameroun c. Royaume-Uni).

A partir de la prochaine audience, qui s'ouvrira le mercredi 25 septembre, à 10 heures 30, la Cour entendra les plaidoiries en réponse de l'agent et du conseil de la République du Cameroun.

La Haye, le 23 septembre 1963.

I.C.J.

Communiqué No. 63/8
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of four hearings from Thursday, 19 September, to Monday, 23 September 1963, on the Preliminary Objections in the case concerning the Northern Cameroons (Cameroon y. United Kingdom) the Court heard the Attorney-General of the United Kingdom, Sir John Hobson, in his presentation of the case on behalf of the Government of the United Kingdom.

The next hearing will be held on Wednesday, 25 September, at 10.30 a.m. when the Agent and Counsel for the Government of the Republic of Cameroon will be heard in their reply.

The Hague, 23 September 1963.